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Vragen SP
SP berap inleiding - breedtesport/zwemvangnet

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 5

Doelnummer 1.2.2 Sport en bewegen

Vraag Breedtesport/zwemvangnet

extra impuls aan kwaliteit en kwantiteit lukt met minder middelen, hoe kan dit? Wat is er anders 
gedaan dan voorheen?

Antwoord Het is gebleken dat de extra middelen zoals die de afgelopen jaren beschikbaar zijn gesteld, voor 
structurele ruimte zorgen welke ingeleverd kan worden. Inhoudelijk is er gestart met 'Veilig op de 
kant''Met als doel de veiligheid van kinderen zonder diploma te bevorderen gericht op valgevaar in 
water. Bijkomend voordeel verhoogde watergewenning en dus versnelling in het A diploma traject. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Anton Tuinman
Telefoon
Email

SP begr. 7.1.4 - financiele ondersteuning kinderen

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 41

Doelnummer Programma 4

Vraag Kindloket
Vraag: Zoals ik dit lees, dekken wij de kosten van financiële ondersteuning voor kinderen uit het 
potje van reguliere middelen kinderparticipatie. Hoe is dit geregeld? Is dit een broekzak vestzak 
verhaal?

Antwoord Het budget kinderparticipatie is niet volledig uitgenut, er is budget overgebleven. De genoemde 
kosten worden uit dit budget betaald.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk
Telefoon
Email e.molendijk@zwolle.nl

SP berap 4.2.1 - kindregelingen

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 21

Doelnummer 4.2.1 Kindregelingen

Vraag Voordeel budget kinderparticipatie



Najaarsmoment 2022 - Technische vragen 2 van 9

Hoeveel mensen hebben recht op kindregelingen? Hoeveel mensen binnen de doelgroep heeft de 
gemeente bereikt met de brief in mei? Hoeveel mensen hebben uiteindelijk gebruikt gemaakt van 
de kindregelingen?

Antwoord De kindregeling is bedoeld voor kinderen op primair onderwijs uit huishoudens met een inkomen 
tot 110% van het sociaal minimum. Daarnaast voor kinderen op het voorgezet onderwijs of het jaar 
1, en 2 mbo uit huishoudens met een inkomen tot 130% van het sociaal minimum.Omdat we in 
Zwolle uitgaan van 2 verschillende percentages zijn de cijfers van het CBS niet precies toepasbaar 
op de groep kinderen die recht heeft op de kindregeling. Als we uitgaan van de cijfers van het CBS 
(huishoudens tot 110%) dan was de groep kinderen in 2020 2000 kinderen groot. In 2021 zijn er 
890 aanvragen voor de Kindregeling gedaan en er zijn 1.262 declaraties op deze regeling geboekt 
(bron Armoede en Schulden Monitor Zwolle 2022). 
In mei zijn er 945 brieven verstuurd aan ouders die volgens de gegevens van de gemeente een 
beroep kunnen doen op de kindregeling en dat nog niet hebben gedaan. Na mei zijn ongeveer 140 
extra aanvragen gedaan. Het verband hiertussen kunnen we natuurlijk niet hard maken maar 
herhaling is de kracht. Ook omdat we met in- en uitstroom van ouders uit onze bestanden te 
maken hebt. Door herhaald aanschrijven worden weer nieuwe ouders bereikt.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk
Telefoon
Email e.molendijk@zwolle.nl

SP berap 4.2.1 - voordeel budget kinderparticipatie

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 21

Doelnummer 4.2.1 Kindregelingen

Vraag Voordeel budget kinderparticipatie

“In 2022 verwachten we een incidenteel voordeel van € 200.000” 
Waar komt dit voordeel vandaan?

Antwoord Sinds 2021 hebben we de nieuwe kindregeling. Daar is minder groot beroep op gedaan dan van te 
voren is voorzien.
Hierdoor blijft er budget over. De Kindregeling is geëvalueerd. Ons voornemen is om met ingang 
van 2023 de Kindregeling aan te passen, waardoor de verwachting is dat er meer beroep zal 
worden gedaan op dit budget.

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk
Telefoon
Email e.molendijk@zwolle.nl

SP begr. 4.1.2

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 43

Doelnummer 4.1.2 Zorgkostenregeling

Vraag Waarom wordt er gekozen voor “zoveel mogelijk mensen die tot de doelgroep behoren…” helpen, 
en niet voor iedereen die er recht op heeft? Is het mogelijk om vanuit de gemeente iedereen die 
hier recht op heeft te benaderen?
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Antwoord De gemeente beschikt niet over de gegevens van alle inwoners in Zwolle die tot de doelgroep 
behoren. Wij kunnen uitsluitend de inwoners die we wel in beeld hebben en volgens onze 
informatie recht hebben op een regeling, hiervoor gericht benaderen. Hierbij moeten wij de AVG in 
acht nemen. Naast een gerichte benadering proberen wij via communicatiekanalen zoals onze 
site, de Swollenaer en social media de doelgroep te bereiken die niet bekend is bij de gemeente. 
Ook worden hierin de organisaties betrokken die ook contact hebben met de doelgroep. Dit zijn 
bijvoorbeeld Op Orde Zwolle en het Noodfonds Zwolle e.o. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Eva Molendijk
Telefoon
Email e.molendijk@zwolle.nl

SP berap Financieel overzicht - energiekosten verhuurde panden

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2022-2

Webpagina nummer 57

Doelnummer Financieel overzicht

Vraag Hogere energiekosten verhuurde panden

Hoeveel panden heeft de gemeente Zwolle onder verhuur staan?

Antwoord De gemeentelijke vastgoedportefeuille bestaat uit 165 gebouwen. 

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Ronald Ackerman
Telefoon 038-4982414
Email r.ackerman@zwolle.nl

SP begr. 5.1.2 - samenwerking  circulaire economie

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 50

Doelnummer 5.1.2 Transitie naar duurzame economie

Vraag Wanneer het college spreekt over ondernemers, waar er nauw mee samengewerkt gaat worden 
voor een circulaire economie, betreft dit met name lokale ondernemers of ook (inter)nationale 
commerciële organisaties die operaties in Zwolle hebben gevestigd. 

Antwoord Het gaat grotendeels om lokale ondernemers. Maar bijvoorbeeld bij de Passerelle als ‘circulair 
icoon’ is ook contact met ondernemers buiten Nederland. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Heidi Mensink
Telefoon  06-21429466

Email
 HMensink2@zwolle.nl

mailto:HMensink2@zwolle.nl
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SP begr. 6.3.2 - B-ITS project

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 64

Doelnummer 6.3.2 Slimme en duurzame mobiliteit

Vraag Welke specifieke projecten komen voort uit het gesubsidieerde B-ITS project sinds 2019. En welke 
projecten staan al gepland voor de komende jaren? En hoe lang loopt dit project en subsidie 
hiervoor door.

Antwoord Het huidige B-ITS project bestaat uit de volgende onderdelen:
1. Slimme verlichting op bedrijventerrein Hessenpoort
2. Dynamische fietsparkeerverwijzing in de binnenstad
3. Betere doorstroming bij verkeerslichten voor fietskoeriers
4. Snuffelfietsen
5. Verkeersveiligheid met dynamische borden.

Het project en daarmee ook de subsidie eindigt eind 2022. Alle onderdelen worden de komende 
maanden geëvalueerd. Op basis van de evaluatie resultaten wordt besloten of en welke 
onderdelen structureel worden gemaakt.

Portefeuillehouder Gerdien Rots
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Jeroen van Doorne/ Syb Tjepkema
Telefoon 038 - 498 3248
Email j.van.doorne@zwolle.nl/ s.tjepkema@zwolle.nl 

SP begr. 5.1.2 beoordeling circulaire economie

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 50

Doelnummer 5.1.2 Transitie naar duurzame economie

Vraag Hoe wordt vastgesteld of dingen, die worden ondernomen ter behoeve van de groeiende Zwolse  
circulaire economie, “goed gaan”

Antwoord We zijn bezig een visie voor CE op te stellen, die als kapstok boven de programma-activiteiten 
wordt gehangen. Op basis daarvan wordt ook monitoring ingezet. Uiteraard zijn er nu voor de 
bestaande activiteiten evaluatiemomenten ingebouwd. Een voorbeeld daarvan zij de werkplaatsen 
binnen het Living Lab programma. Rapportage daarover gaat via de lijn van de RegioDeal. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Heidi Mensink
Telefoon  06-21429466

Email
HMensink2@zwolle.nl

mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
mailto:s.tjepkema@zwolle.nl
mailto:HMensink2@zwolle.nl
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SP beslisnota tarievennota 2023 - toeristenbelasting en precario

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op  Beslisnota tarievennota 2023

Webpagina nummer

Doelnummer

Vraag 1. De toeristenbelasting en precario worden hier samen genomen, kan dit worden uitgesplitst naar 
belasting (voor zowel verhoging als indexatie)?

2. De toeristenbelasting kost ondernemers niks en de hoogte van deze belasting staat los van de 
administratieve last (die zeer laag is)..  Dus hoe geeft deze maatregel hotels dan de gelegenheid 
hierdoor extra te herstellen van corona en waarom is voor deze maatregel gekozen?

Antwoord Ad 1. 
Huidige opbrengst toeristenbelasting
Ontwikkeling aantal overnachtingen
2019 – 308.000 (154.000 eerste half jaar, dus 50% van hele jaar)
2020 – 216.000 (coronajaar)
2021 – 238.000 (coronajaar)
2022 -  134.000 (eerste half jaar)

Op basis van het aantal overnachting in 2019 en het huidige tarief toeristen
belasting is de opbrengst begroot op € 530.000. De eerste cijfers van 2022 
laten echter zien dat het aantal overnachtingen in Zwolle onder druk staat, waardoor 
ook de opbrengst uit toeristenbelasting onder druk staat. 

Huidige opbrengst precario terrassen
Op dit moment bedragen de jaarlijkse inkomsten uit precario terrassen 
€ 300.000.

Ad 2. 
In theorie betaalt de logies ondernemer de toeristenbelasting niet zelf. In 
de praktijk beïnvloedt de hoogte van het tarief wel degelijk de kamerprijs. 
Ondernemers houden rekening met psychologische prijsstelling. 
Wanneer een kamerprijs door verhoging van de toeristenbelasting over 
die grens heen gaat, zal de kamerprijs verlaagd worden.

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Marjan Willems
Telefoon 0610245433
Email m.willems@zwolle.nl

SP begr. structurele bestedingsvoorst. - telefonie

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer Structurele bestedingsvoorstellen

Vraag Bestedingsvoorstel 50. Telefonie

1. Waarom is de centrale niet eerder vervangen terwijl deze schijnbaar al lange tijd 
technisch (en financieel) afgeschreven is?

2. Waarom wordt hier geen gebruik gemaakt van Opensource?

Antwoord 1. Gemeente Zwolle neemt ICT-diensten af van het shared service centrum Ons. De 
huidige telefooncentrale maakt onderdeel uit van deze diensten. Voordat de centrale van 
Zwolle technisch – en economisch was afgeschreven heeft het shared service centrum 

mailto:m.willems@zwolle.nl
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het vervangingstraject opgestart. Hiervoor is samen met de overige partners 
ingeschreven op een landelijk VNG aanbestedingsprogramma: GT-Connect. Deze 
aanbesteding is indertijd gegund aan de firma Atos. Door wanprestaties heeft ATOS niet 
kunnen leveren waardoor het traject is gestopt en een nieuwe aanbesteding is opgestart. 
Hierdoor is vertraging ontstaan en zijn tijdslijnen onder druk komen te staan.

2. Gemeente Zwolle neemt telefonie af als dienst van het shared service centrum Ons en 
heeft daarmee beperkt invloed op de technisch inhoud van deze diensten. Daarnaast 
hanteert de afdeling informatievoorziening van de gemeente zelf ook het “Microsoft 
tenzij” principe voor haar kantoorautomatisering. De voornaamste  reden hiervoor is 
standaardisatie en beheer(s)baarheid

Portefeuillehouder Paul Guldemond

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Maarten Groeneveld
Telefoon 06-55024145
Email m.groeneveld@zwolle.nl

SP begr. structurele bestedingsvoorst. - ONS

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer Structurele bestedingsvoorstellen

Vraag Bestedingsvoorstel 54. ONS
1. In hoeverre is er gekeken of de groei van ONS ook beteugelt kan worden om kosten te 

besparen en in lijn te blijven met kaders en budgetten?
2. Hoe werd het gevraagde budget van ruim 7 ton de afgelopen jaren gedekt en hoe is dit 

ontstaan?
3. Wat wordt er precies bedoelt met ‘afrekening op basis van aantallen’?
4. In hoeverre kunnen er kosten worden bespaard door te kiezen voor andere 

software/apparaten of meer standaardisering? (bijv. 1 ipv 2 type telefoon aanbieden).
5. Is de verwachting dat de kosten in de toekomst nog verder toenemen en er opnieuw  

aanvullende budgetten nodig zullen zijn?

Antwoord 1. ONS is niet gegroeid; de gemeentelijke organisatie is gegroeid, waardoor de 
dienstverlening van ONS richting de gemeente Zwolle is gegroeid

2. in 2021 en naar verwachting in 2022 ook, konden deze kosten gedekt worden uit 
incidentele voordelen die op andere plaatsen binnen programma 9 zijn ontstaan a.g.v. 
onder andere Corona. Voordelen op bijvoorbeeld dienstreizen, catering, incidentele 
loonsomruimte etc.

3. ONS hanteert voor veel onderdelen van de dienstverlening een verdeelsleutel per 
partner; deze verdeelsleutels zijn vastgesteld obv o.a. gebruik (Gigabytes. applicaties en 
FTE's). De (nieuwe) diensten Mobiel, Laptop, en Microsoft-licenties worden afgerekend 
op basis van werkelijke aantallen afname per partner, oftewel het zgn. PxQ-principe.

4. De keuze voor de diensten wordt gezamenlijk met alle partners en ONS gemaakt. 
Daarbij worden diverse afwegingen (o.a. kwaliteit) gemaakt, en daarbij is prijs zeker een 
afweging. Daarnaast is de keuze voor 2 type telefoons een afweging geweest tussen 
Directie, HR én OR. Medewerkers kunnen dan een keuze maken o.b.v.  het 
(privé)gebruik én tussen verschillende besturingssystemen (Android en IOS)

5. Binnen bedrijfsvoering wordt de komende periode (Q1-2023) bepaald hoe we de 
komende jaren met de (sterke) groei van de organisatie en de gevolgen voor de interne 
dienstverlening moeten omgaan. Hoe gaan de Overheadkosten, en dus ook de ICT-
dienstverlening daarin meegroeien. 

Portefeuillehouder Paul Guldemond

Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Bert Oosterhof
Telefoon 038-498 2086
Email aj.oosterhof@zwolle.nl

SP begr. structurele bestedingsvoorst.  - zwemvangnet
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Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer Bestedingsvoorstel 4. Zwemvangnet

Vraag 1. Hoe komt het dat er 20.000 minder nodig is dan gedacht?
2. In welke mate kan de reikwijdte van het zwemvanget worden vergroot door deze 20.000 

daarvoor in te zetten? 

Antwoord Zie ook antwoord bij de berap 1: 
Het is gebleken dat de extra middelen zoals die de afgelopen jaren beschikbaar zijn 
gesteld, voor structurele ruimte zorgen welke ingeleverd kan worden. Inhoudelijk is er 
gestart met 'Veilig op de kant''Met als doel de veiligheid van kinderen zonder diploma te 
bevorderen gericht op valgevaar in water. Bijkomend voordeel verhoogde 
watergewenning en dus versnelling in het A diploma traject. 

2 Voor de huidige regeling Zwemvangnet 12 min zitten we met bovenstaande kwaliteitsslag en de 
ophoging van de 110% naar 130%, aan de maximale beschikbare capaciteit om de regeing uit te 
voeren. Met Bubbels en Optisport (Vrolijkheid), zijn we in gesprek om de capaciteit voorde12+ 
regeling uit te breiden. Dit past binnen het huidige budget, uitgaande van normale kostenstijging. 

Portefeuillehouder Michiel van Willigen
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Anton Tuinman
Telefoon 06 11585576
Email ab.tuinman@zwolle.nl 

SP begr. algemeen - woordvoerders

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer

Doelnummer Algemeen

Vraag Hoeveel woordvoerders heeft de gemeente in dienst? En waar houden die zich (voornamelijk) 
mee bezig? 

Antwoord Vier sr./strategisch communicatieadviseurs worden voor 50% ingezet op woordvoering. Tevens is 
er een persvoorlichter (1 fte).

Zij beantwoorden vragen vanuit media, inwoners en belanghebbenden; adviseren over 
mediazaken; informeren media, inwoners en andere doelgroepen over actuele ontwikkelingen en 
het beleid van het College

Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Connie Eli
Telefoon 038 - 498 2358
Email c.eli@zwolle.nl

SP begr. algemeen - sociale huur

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer

Doelnummer Algemeen

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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Vraag Wat zijn de meest recente gegevens over de wachttijd voor een sociale huurwoning en het aantal 
woningzoekenden?

Antwoord Het aantal inschrijvingen stijgt de afgelopen jaren gelijkmatig en is in Q2 van 2022 gestegen naar 
47.632. In Q2 van 2021 was dit 43.951 en in Q2 van 2020 was dit 39.861. Waarbij moet worden 
opgemerkt dat de cijfers mbt inschrijvingen betrekking hebben op het hele werkingsgebied van de 
Woningzoeker (Kampen, Zwolle, Zwartewaterland, Steenwijkerland).

De gemiddelde inschrijftijd in de wensmodule is in Q2 van 2022 ruim 7,5 jaar. Een jaar eerder was 
dit 7,5 jaar. De gemiddelde zoektijd in de wensmodule is in Q2 van 2022 ruim 3 jaar. Een jaar 
geleden was dit 3,5 jaar.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Deborah Kamphuis
Telefoon
Email d.kamphuis@zwolle

SP begr. structurele bestedingsvoorst. - concilium

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer Bestedingsvoorstel 23. Concilium

Vraag 1. Naar welk voorstel voor een nieuwe structuur wordt hier verwezen?
2. Is dit voorstel al vastgesteld en zo ja door wie?
3. Wat betekent deze nieuwe structuur en de ruimere financiering voor de rol van het 

Concilium in relatie tot de gemeente en de democratische volksvertegenwoordiging op 
het gebied van volkshuisvesting? 

Antwoord De nieuwe structuur waarnaar verwezen wordt betreft het uitvoerende deel van het concilium. 
Hierin is een taskforce gepositioneerd om de te verrichten werkzaamheden zo efficient en effectief 
mogelijk uit te voeren. Deze heeft geen invloed op de (onderling verschillende) taken en 
verantwoordelijkheden van de leden. Het voorstel heeft dan ook geen invloed op de taken en 
verantwoordelijkheden die de gemeente heeft.

Portefeuillehouder Dorrit de Jong
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Honny de Gucht
Telefoon
Email h.de.gucht@zwolle.nl

SP begr. structurele bestedingsvoorst. - ICT

Gesteld door fractie SP
Heeft betrekking op Begroting 2023

Webpagina nummer 9-10

Doelnummer Bestedingsvoorstel 49. ICT

Vraag Welke inverdieneffecten werden verwacht en waarom zijn deze niet gerealiseerd? 

Antwoord In 2019 werd verwacht dat er met name in de hoek van de Functioneel beheerfunctie (FB) het 
aantal medewerkers (FTE) afgeschaald en op een lager schaalniveau aangenomen kon worden. 
Door een (nog steeds) groeiend aantal applicaties en door marktwerking (krapte op de 
arbeidsmarkt) kunnen die inverdieneffecten niet gerealiseerd worden.
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Portefeuillehouder Paul Guldemond
Contact gegevens ambtenaar bij vervolgvragen
Beantwoord door Bert Oosterhof
Telefoon 038 -4982086
Email aj.oosterhof@zwolle.nl


